
KOMUNALNA SKUPNOST O OBNOVI LJUBLJANSKIH
CEST IN ULIC

Denar samo za
krpanje ulic
O tem, da /e ta zima pustila zelo vidne sledi v našem
mestu, najbrž ni treba pisati. So preveč vidne. Seveda
pa ne gre le za posledice ene same zime. Res pa je,
da je bila letošnja ena izmed najhujših, saj je recimo
zmrzal segala tudi do 1 metra globoko. Povsem
razumljivo je zato, da so poškodbe precejšnje.

O tem kako in kdaj bodo
odstranjene, smo se pogovar-
jali s pomočnikom direktorja
tozda Komunalne gradnje, ki
je zadolžen za vzdrževanje
cest in ulic v Ljubljani, Mir-
kom Jarcem.

»Zadolženi smo za približno
1.475 km cest na celotnem
ljubljanskem območju in za
okoli 2 milijona m2 peščevih
površin, kolesarskih stez in
drugih javnih površin. Glede
na vsa potrebna dela na naših
cestah bi potrebovali 7,36 mi-
lijarde dinarjev.

Ceste delimo v tri skupine:
v prvo so ceste, potrebne te-
meljite obnove. Teh je 184 ti-
soč m2 in v občini Ljubljana
Center 58,5 tisoč m2. V drugi •
skupini so ceste potrebne as-
faltne pretleke; teh je dobrih
126 tisoč m2 (Center 22 tisoč
m2); in v tretji so ceste potreb-
ne krpanja, teh pa je 160.250
m2 (Center 53.920 m2). V obči-
ni Ljubljana Center moramo
torej popraviti za 136.620 m2

cestnih površin, za kar potre-
bujemo nekaj manj kot 2 mili-
jardi dinaijev.«

Denarja pa seveda ni do-
volj. Komunalna skupnost iz
svojega programa zagotavlja
za celotno območje Ljubljane
0,89 milijarde dinaijev, kar pa
je seveda veliko premalo. Za-
to je bil izdelan predlog odlo-
ka o začasnem plačevanju pri-
spevka iz dohodka za izredno
vzdrževanje in obnavljanje
komunalnih objektov in na-
prav skupne porabe. Z ryim
naj bi zagotovili vsaj del po-
trebnih sredstev, da bi popra-

vili vsaj najhujše in da se
Ljubljana ne bi naenkrat zna-
šla »bosa«.

»Izdelali smo redne in
izredne programe obnove ce-
stišča. To je posledica pre-
majhnih sredstev. Pri tem
smo se odločali glede na po-
membnost posamezne ceste
in na stopnjo uničenosti.«

V rednem programu je za
občino Ljubljana Center
predvidena obnova Gosposke
in Zaloške ceste, del Županči-
čeve in del Rozmanove ulice.
»Razmišljali so tudi o Praža-
kovi in Trdinovi, ki pa ju ni
mogoče obnoviti zato, ker je
tam še nesanirano plinsko
omrežje. Plinarna ga namera-
va sanirati prihodnje leto in
takrat bomo tudi mi oravili,
kar je potrebno.«

Na podlagi interventnega
odloka naj bi uredili še Titovo
in Kardeljevo med Bavarskim
dvorom in Konzorcijem na
površini 20.500 m2 in obnovili
ograje na Tromostovju in Šu-
štarskem mostu. Obnovili
smo tudi že Poljansko cesto
od Ambroževega trga do Ro-
ške razen pločnikov, ki bodo
urejeni v kratkem.

»Na Tromostovju in Šušter-
skem mostu bomo poškodo-
vane stebričke zamenjali z no-
vimi, poleg tega pa moramo
zamenjati tudi vrhrye vezane
plošče,« je dejal Marko Jarc.

Poleg omenjenih cest pa
bosta v prihodnjem letu pri-
čakala obnovo še Petkovško-
vo nabrežje in Povšetova ce-
sta, nekaj drugih cest pa bo
moralo še počakati na denar.
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